
 
 
 

 

 

COLLETTI 
Mit dem Schreiben hat sie nie aufgehört, inzwischen nimmt Jenny Collet als Colletti auch 
wieder die Gitarre zum Block dazu. Mit ihrer Debüt-EP „Searching For Former Solace“ hat 
sie nach fast 15 Jahren musikalischer Stille erstmals sechs von rund zwanzig Liedern auf 
die Spur gebracht, die in den letzten beiden Jahren entstanden sind. Die EP ist wie ein 
Schnelldurchlauf durch die vergangenen 24 Monate, vermischt mit früheren 
Erinnerungen. 
 
Aufgewachsen ist Jenny Collet in einem 500-Einwohner-Dörfchen bei Kirn an der Nahe; 
seit 2005 lebt sie in Saarbrücken. Vielleicht auch deshalb klingen ihre Lieder genauso nach 
dem kindlichen Staunen für die Leichtigkeit des Lebens wie nach der Ernüchterung des 
Erwachsenseins. 
 
Auch wegen Corona dauerten Aufnahmen, Mixing und Mastering mit Marco Kallenborn 
alias Citizen Tim (Midsummer Records) fast ein Jahr. Das ist auch der EP anzuhören, die 
mit jedem Lied komplexer wird. Dass diese bei Barhill Records erscheint, ist übrigens nicht 
ganz zufällig: Colletti und Labelmacher Kai Florian Becker arbeiteten vor Jahren schon 
einmal im Saarbrücker Plattenladen Rex Rotari zusammen. Man trifft sich eben immer 
zwei Mal im Leben… 
 

// 
 
She never stopped writing, in the meantime Jenny Collet as Colletti also adds the guitar to 
the writing pad again. With her debut EP “Searching For Former Solace" she realized, after 
almost 15 years of musical silence, for the first time six of about twenty songs, which were 
created in the last two years. The EP is like a fast forward through the past 24 months, 
mixed with earlier memories. 
 
Jenny Collet grew up in a village of 500 inhabitants near Kirn an der Nahe (Germany); since 
2005 she has lived in Saarbrücken. Perhaps that's why her songs sound just as much like 
the childlike wonder for the lightness of life as they do like the disillusionment of 
adulthood. 
 
Also because of Corona, recording, mixing and mastering with Marco Kallenborn aka 
Citizen Tim (Midsummer Records) took almost a year. This can also be heard on the EP, 
which becomes more complex with each song. The fact that it is released by Barhill 
Records is not entirely coincidental: Colletti and label manager Kai Florian Becker worked 
together years ago in the Saarbrücken record store Rex Rotari. One always meets twice in 
life... 
 
For fans of Cranberries, Heather Nova, Citizen Tim 

 

 
„Searching For Former Solace“ 
(11.03.2022) 
 
Formats: CD, Digital 
Label: Barhill Records 
Catal. No.: BHR040 
Distribution: Cargo Records 
EAN: 4251423501322 (MCD) 
 4251423501339 (Digital) 
 4251423501346 (Digital Single) 
 
Tracklist: 
1. Open Waters * 
2. PMA 
3. Building A Fence 
4. I Only Sleep 
5. Turns * 
6. Beachblunt High 
 
* ft. Citizen Tim on guitar 
 
Produced, mixed and mastered by Citizen 
Tim. Artwork & layout by Measy. 
 
Fotos: Oliver Jungmann 
 
Presskit: www.barhillrecords.de/press/ 
 
Links: 
https://www.facebook.com/konfetti.de 
https://www.instagram.com/colletti_sounds/ 
 
Radio-Promotion: 
Andreas Baierl 
ab@mutemusicpromotion.de 
 
General Promotion: 
Kai Florian Becker 
info@barhillrecords.de 

 


